

3 月川西春季賞花精典线路——

丹巴【中路碉楼·甲居藏寨】～金川梨花～藥王穀辛夷花海 8 日

【貓鼻樑、中路碉楼、甲居藏寨、梨花大道、梨花穀、神仙堡、藥王穀、觀音閣老茶館】

三月梨花似海

Western Sichuan Classic route appreciate the spring flowers in March ——

Danba[Zhonglu Ancient Stone Watchtowers · Jiaju Tibetan village]～Pear flowers in Jinchuan～The magnolia flower of the Yaowang Valley 8 days

[Mao Bi Liang、Zhonglu Ancient Stone Watchtowers、Jiaju Tibetan village、Pear flower avenue、Pear flower valley、Shenxian castle、Yaowang valley、Guanyin pavilion old teahouse]

The pear blossom in March is as deep as the sea



金川梨花: 金川有著“阿壩州小江南”之美譽，是全世界範圍內最大的原生態、高海拔雪梨種植區。每到仲春三月，萬畝梨海，百里白蕊，整個大金川河谷似茫茫雪海、白雲風湧；

甲居藏寨: 中國最美的鄉村藏寨。

中路藏寨: 藏語意為“神和人嚮往的地方”，是東女國的故都遺址所在地之一，她有著 5000 年的遠古文明，並創造了自己的燦爛文化。

藥王穀·辛夷花: 三月下旬，藥王穀號稱世界上最神奇的野生辛夷花，依山成勢、次第開放，顏色由白到紫，五顏六色、繽紛燦爛、深淺不一，滿天詫紫嫣紅，如煙似霞。讓人疑心誤入了瑤池仙境。

Pear flowers in Jinchuan: Jinchuan has the reputation of "Land of idyllic beauty" and it is the largest pears cultivated area of original ecology and high-altitude in the world. Every spring in March, ten thousand acres of pear flowers, a hundred miles of white flowers, the whole Jinchuan river valley like a vast sea of snow, like the white cloud, like the wind to come;

Jiaju Tibetan Village: The most beautiful village in China.

Zhonglu Tibetan Village: means "the place where gods and people look forward to" in Tibetan. It is one of the sites of the former capital of East female country, it has an ancient civilization of 5000 years and created its own splendid culture.

Magnolia flower in Yaowang Valley: In late march, Yaowang Valley is known as the most magical wild magnolia flower in the

world. These flowers depend on the mountain sequential open, color from white to purple, colorful, brilliant, the color with the differ depth, a blaze of bright colors all over the sky, like smoke and like rosy cloud. Let a person suspect strayed into the Jade pool wonderland.

心靈與視覺的饗宴

——Spiritual and visual feast——

【線路優勢】此線路行程輕鬆，中國最美的鄉村藏寨（甲居藏寨·中路藏寨）、金川梨花、藥王穀辛夷花海有機結合在一起，美輪美奐……

【特別贈送】礦泉水無限量供應、苦蕎茶水、紅景天養生茶、鋼瓶氧氣罐、氧氣瓶。

【行程購物】絕不安排旅遊購物商店。

【推薦特產】土特產品。

[Route advantage] This route is relaxed, the most beautiful village in China (Jiaju Tibetan Village · Zhonglu Tibetan Village), the pear flower of Jinchuan, the Magnolia flower of Yaowang Valley, it's a beautiful combination……

[Special gift] Unlimited supply of mineral water, buckwheat tea, rhodiola healthy tea, oxygen supply equipment.

[Trip shopping] No shopping.

[Recommend local products] Native products.

簡略行程:

- | | |
|---|-----------------------|
| D1: 成都(四川省省會) 雙流國際機場接機→入住酒店 | 宿: 成都賽會吉地大酒店(准五) |
| D2: 成都→【貓鼻樑觀四姑娘山全景】→丹巴【換小車至中路藏寨 1 號觀景臺拍村莊全景】 | 宿: 中路聖地映像文化主題客棧同級(標間) |
| D3: 丹巴【中路春韻晨曦】【遠眺梭坡藏寨】【乘環保車至中國最美鄉村藏寨·甲居藏寨】 | 宿: 丹巴美人穀大酒店同級(准四) |
| D4: 丹巴【中國碉王】→金川【梨花大道】【花果山】【換小車至喀爾觀景臺拍梨花穀日落全景】 | 宿: 金川承運大酒店同級(准四) |
| D5: 換小車【南古坪觀景臺觀梨花穀、神仙堡晨曦】【漫步神仙堡】【松崗八解直波碉樓】 | 宿: 新汶川大酒店同級(准四) |
| D6: 汶川→藥王穀【辛夷花(1 區)】 | 宿: 藥王穀辛夷花大酒店同級(准四) |
| D7: 全天漫遊藥王穀【辛夷花(2 區)】→錦裏一條街【欽齊齋藥膳】 | 宿: 成都賽會吉地大酒店(准五) |
| D8: 彭鎮觀音閣老茶館→成都(四川省省會) 雙流國際機場送團 | |

Brief itinerary:

- Day 1: Chengdu (capital of Sichuan province) pick up at Shuangliu International Airport → Hotel
Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel (5-star)
- Day 2: Chengdu→[Mao Bi Liang view the panorama of Siguniang Mountain]→ Danba[Transfer to small car to Zhonglu Tibetan Village no. 1 viewing platform to take a panoramic view of of the village]
Accommodation: Zhonglu Shengdi Yingxiang Cultural Theme Hotel or equivalent (standard room)
- Day 3: Danba [Spring dawning in Zhonglu] [Overlooking Suopo Ancient Stone Watchtowers] [take an environment-friendly car to Tibetan Village, Jiaju Tibetan village, the most beautiful village in China]
Accommodation: Danba Meirengu Hotel or equivalent (4-star)
- Day 4: Danba [The king of Watchtowers in China]→Jinchuan [Pear flower avenue][Huaguo mountain][Transfer to small car to the kaer viewing platform to take a panoramic view of the sunset of Pear flower valley]
Accommodation: Jinchuan Chengyun Hotel or equivalent (4-star)
- Day 5: Transfer to small car [Nanguping viewing platform to view Pear Flower Valley, the sunrise of the Shenxian Castle] [walking around Shenxian castle][Songgang eight corners Watchtower]
Accommodation: Xin Wen Chuan Hotel or equivalent (4-star)
- Day 6: Wenchuan→Yaowang Valley[Magnolia flower Scenic Spot (Zone 1)]
Accommodation: Yaowang Valley Magnolia flower Hotel or equivalent (4-star)
- Day 7: All-day tour in Yaowang Valley[Magnolia flower Scenic Spot (Zone 2)]→Jinli Pedestrian Street[Qinshanzhai herbal cuisine]
Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel or equivalent (5-star)
- Day 8: Peng Town Guanyin pavilion Old Teahouse→Chengdu (capital of Sichuan province) Shuangliu International Airport

詳細行程:**第一天: 成都(四川省省會) 雙流國際機場接機→入住酒店**

成都雙流國際機場接團, 乘車前往酒店, 入住休息。

行進順序: (機場 10KM 酒店)

公里數及行車時間: (12KM)。城區路。行車約 25 分鐘。

住地海拔: 成都市 500 米

用餐: 午餐*** 晚餐***

住宿: 成都賽倫吉地大酒店同級(准五)

Detailed itinerary:**Day 1: Chengdu (capital of Sichuan province) pick up at Shuangliu International Airport → Hotel**

Pick up at Chengdu Shuangliu International Airport, drive to the hotel, check in hotel and have a rest.

Specific line: Airport 10KM Hotel

Kilometres and driving time: 12KM. Urban road, driving about 25 minutes. Residential elevation: Chengdu city 500M

Dining: Lunch *** Dinner ***

Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel or equivalent (5-star)

第二天: 成都→【貓鼻樑觀四姑娘山全景】→丹巴【換小車至中路藏寨 1 號觀景臺拍村莊全景】

乘車途經貓鼻樑, 【貓鼻樑】是觀賞四姑娘山全景的最佳位置。站在貓鼻樑順著公路前上方望去, 四座山峰依次排列, 最高的麼妹峰雪白聖潔, 峭壁如削, 直插雲霄, 氣勢非凡。抵達丹巴, 換乘小車前往中路藏寨 1 號觀景臺拍攝村寨全景。【中路藏寨】藏語意為“神和人嚮往的地方”, 是東女國的故都遺址所在地之一, 她有著 5000 年的遠古文明, 並創造了自己的燦爛文化。晚入住村寨客棧。

行進順序: 成都 (197KM) 貓鼻樑 (118KM) 中路藏寨

公路里程數及行車時間: (315KM)。高速路+柏油路, 行車約 6.5 小時。

住宿海拔: 1900M

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50) 住宿: 中路聖地映像文化主題客棧同級(標間)

Day 2: Chengdu→[Mao Bi Liang view the panorama of Siguniang Mountain]→ Danba[Transfer to small car to Zhonglu Tibetan Village no. 1 viewing platform to take a panoramic view of of the village]

Take the bus through the Mao Bi Liang, [Mao Bi Liang] is the best place to see the panoramic view of Siguniang Mountain. Standing on the Mao Bi Liang look up ahead of the road, the four peaks are arranged in turn, the highest sister peak is white and holy, the steep cliffs, straight into the sky, looks is magnificent. Arrive at Danba, transfer to the small car to Zhonglu Tibetan Village no. 1 viewing platform to shoot the panoramic view of the village. [Zhonglu Tibetan Village] means "the place where gods and people look forward to" in Tibetan. It is one of the sites of the former capital of East female country, it has an ancient civilization of 5000 years and created its own splendid culture. Check into the village inn at night.

Specific line: Chengdu 197KM Mao Bi Liang 118KM Zhonglu Tibetan Village

Kilometres and driving time: 315KM. Highway + Asphalt Road, driving about 6.5 hours. Residential elevation:1900M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Zhonglu Shengdi Yingxiang Cultural Theme Hotel or equivalent (standard room)

第三天: 丹巴【中路春韻晨曦】【遠眺梭坡藏碉】【乘環保車至中國最美鄉村藏寨·甲居藏寨】

前往中路 1 號觀景臺拍攝藏寨晨曦全景。【梭坡碉樓】梭坡鄉境內的碉樓最多也最出名, 有世界上最集中的古碉群, 共 84 座, 有“千碉之鄉”的美譽。【甲居藏寨】中國最美的鄉村--甲居藏寨, 距丹巴縣城 7 公里, 是康巴高原上一張靚麗的民俗風情名片。藏寨像群星般撒落在依山起伏向上的緩坡上, 或星落棋布, 或稠密集中, 或在高山懸崖上, 或在河壩綠茵間, 不時炊煙嫋嫋, 若幻若真, 真可謂“別有天地非人間”。

行進順序: 中路鄉 (12KM) 丹巴 (8KM) 梭坡碉樓 (14KM)

公路里程數及行車時間: (34KM)。柏油路, 行車約 2 小時。

住宿海拔: 1800M

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50) 住宿: 丹巴美人穀大酒店同級(准四)

Day 3: Danba [Spring dawning in Zhonglu] [Overlooking Suopo Ancient Stone Watchtowers] [take an environment-friendly car to Tibetan Village, Jiayu Tibetan village, the most beautiful village in China]

Go to the Zhonglu no. 1 viewing platform to take a panoramic view of the dawning in Tibetan Village. [Suopo Ancient Stone Watchtowers] Suopo township has the most Watchtowers, also the most famous, has the world's most concentrated ancient

Watchtowers group, a total of 84, has the "the township of the thousand Watchtowers" reputation. [Jiaju Tibetan village], the most beautiful village in China, is 7 kilometers away from Danba county, it is a beautiful folk custom business card on the Kham Plateau. Its buildings are scattered like stars on the gentle slopes of the ups and downs of the mountains, or the stars are falling, or densely dense, or on the cliffs of the mountains, or between the rivers and greenery, from time to time, smoke curling up from kitchen chimneys, like an illusion and like a real, it can be said that "there is no other world, really is another realm".

Specific line: Zhonglu 12KM Danba 8KM Suopo Ancient Stone Watchtowers 14KM

Kilometres and driving time: 34KM. Asphalt Road, driving about 2 hours. Residential elevation: 1800M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Danba Meirengu Hotel or equivalent (4-star)

第四天：丹巴【中國碉王】→金川【梨花大道】【花果山】【換小車至喀爾觀景臺拍梨花穀日落全景】

前往金川縣，途徑【中國碉王】，位於金川縣馬爾邦鄉，高達 51.2 米，基寬 6.5×5 米，頂寬 3 米，是目前已知保存最好的古碉，被譽為“中國碉王”，迄今已有近 300 年的歷史，為原大金川土司莎羅奔的小官寨碉；抵達金川，進入了金川縣就進入了梨花的世界，河谷兩岸以及道路兩旁都是古勁蒼穹的梨樹！鋪天蓋地全是梨花！風一過，花瓣兒飛舞，使人生疑：是冬天的雪？還是春天的花.....換小車至觀景臺拍梨花穀日落全景，晚入住金川縣酒店。

行進順序：丹巴（95KM）金川

公路里程數及行車時間：（95KM）。柏油路，行車約 2.5 小時。

住宿海拔：2165M

用餐：早餐（酒店內） 午餐（中式合菜 50） 晚餐（中式合菜 50） 住宿：金川承運大酒店同級（准四）

Day 4: Danba [The king of Watchtowers in China] → Jinchuan [Pear flower avenue] [Huaguo mountain] [Transfer to small car to the kaer viewing platform to take a panoramic view of the sunset of Pear flower valley]

Go to the Jinchuan county, pass [The king of blockhouse in China], is located in Maerbang township, Jinchuan county, with a height of 51.2 meters, a base width of 6.5 × 5 meters and a top width of 3 meters. It is the best preserved ancient watchtowers known, it is known as "The king of Watchtowers in China" and has a history of nearly 300 years, it is the village of chieftain in Dajinchuan county. Arrived at Jinchuan, entered Jinchuan county to enter the pear flower world, On both sides of the river valley and the road are all ancient Pear Tree. There are pears everywhere! The wind passed, petals flying, make people suspicious: is the winter snow? Or the flowers of spring... Change the small car to the viewing platform to take a panoramic view of the sunset in pear valley, at night stay at Jinchuan county.

Specific line: Danba (95KM) Jinchuan

Kilometres and driving time: (95KM). Asphalt Road, driving about 2.5 hours. Residential elevation: 2165M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Jinchuan Chengyun Hotel or equivalent (4-star)

第五天：換小車【南古坪觀景臺觀梨花穀、神仙堡晨曦】【漫步神仙堡】【松崗八解直波碉樓】

清晨換乘小車沿前往【南古坪觀景臺】，拍攝梨花穀、神仙堡晨曦。盡情拍攝之後前往松崗鎮參觀【松崗八解直波碉樓】，其中一座高 43 米的八角碉樓，半個多世紀來，已經傾斜 2.3 米，經歷 3 次大地震而屹立不倒，被稱為中國版的“比薩斜塔”。

行進順序：金川（12KM）南古坪（80KM）松崗碉樓（190KM）汶川

公路里程數及行車時間：（282KM）。柏油路+高速路，行車約 6 小時。

住宿海拔：1326M

用餐：早餐（酒店內） 午餐（中式合菜 50） 晚餐（中式合菜 50） 住宿：新汶川大酒店同級（准四）

Day 5: Transfer to small car [Nanguping viewing platform to view Pear Flower Valley, the sunrise of the Shenxian Castle] [walking around Shenxian castle] [Songgang eight corners Watchtower]

In the morning, transfer to the small car to [Nanguping viewing platform] to shoot the view of Pear Flower Valley, the sunrise of the Shenxian Castle. After that go to [Songgang eight corners Watchtower], there is a 43 meters high octagonal watchtower, which has been leaning 2.3 meters for more than half a century and it survived three major earthquakes, it is known as the "Leaning Tower of Pisa" in China.

Specific line: Jinchuan 12KM Nanguping 80KM Songgang Watchtower 190KM Wenchuan

Kilometres and driving time: 282KM. Highway + Asphalt Road. Driving about 6 hours. Residential elevation: 1326KM

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Xin Wen Chuan Hotel or equivalent (4-star)

第六天：汶川→藥王穀【辛夷花（1區）】

前往【**藥王穀辛夷花風景區**】，野生辛夷花是藥王穀最著名的藥花，春天依山成勢、次第開放，顏色由白到紫，五顏六色、繽紛燦爛、深淺不一，滿天詫紫嫣紅，如煙似霞。讓人疑心誤入了瑤池仙境。當晚入住藥王穀景區內酒店，隔著玻璃就能欣賞窗外一望無際高大成林的辛夷花海。

行進順序：汶川（288KM）藥王穀

公路里程數及行車時間：（288KM）。高速+柏油路，行車約 5 小時。 住宿海拔：1500M

用餐：早餐（酒店內） 午餐（中式合菜 50） 晚餐（中式合菜 50） 住宿：藥王穀辛夷花大酒店同級（准四）

Day 6: Wenchuan→Yaowang Valley[Magnolia flower Scenic Spot (Zone 1)]

Go to [Yaowang Valley Magnolia flower Scenic Spot], the wild Magnolia flower is the most famous medicinal flower in Yaowang valley. In spring, These flowers depend on the mountain sequential open, color from white to purple, colorful, brilliant, the color with the differ depth, a blaze of bright colors all over the sky, like smoke and like Rosy Cloud..Let a person suspect strayed into the Jade pool wonderland. At night, stay at the hotel in Yaowang Valley Scenic Spot, through the glass, you can enjoy the vast sea of Magnolia flowers.

Specific line: Wenchuan (205KM) Yaowang Valley

Kilometers and driving time: (288KM). Highway + Asphalt Road, driving about 5 hours. Residential elevation: 1500M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Yaowang Valley Magnolia flower Hotel or equivalent (4-star)

第七天：全天漫遊藥王穀【辛夷花（2區）】→錦裏一條街【欽善齋藥膳】

上午繼續進入藥王穀辛夷樹林拍攝辛夷花。這裏有我國最大的成片百年辛夷林，樹齡最大的有四、五百年，因辛夷花能治鼻疾而被歷代山民稱為神樹。下午返回成都，遊覽錦裏一條街。晚餐品嘗藥膳。

行進順序：藥王穀（182KM）錦裏

公路里程數及行車時間：（182KM）。高速+柏油路，行車約 3.5 小時。 住宿海拔：500M

用餐：早餐（酒店內） 午餐（中式合菜 50） 晚餐（中式合菜 50） 住宿：成都賽倫吉地大酒店同級（准五）

Day 7: All-day tour in Yaowang Valley[Magnolia flower Scenic Spot (Zone 2)]→Jinli Pedestrian

Street[Qinshanzhai herbal cuisine]

In the morning, continue into the Yaowang Valley Magnolia forest shooting Magnolia flower. Here is China's largest piece of hundred-year Magnolia forest, the oldest trees are four or five hundred years old, because Magnolia flower can cure nose disease, thus is called the sacred tree by the generations of people. Return to Chengdu in the afternoon, visit the Jinli Street. Have herbal cuisine for dinner.

Specific line: Yaowang Valley (182KM) Jinli

Kilometers and driving time: (182KM). Highway + Asphalt Road, driving about 3.5 hours. Residential elevation: 500M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel or equivalent (5-star)

第八天：【彭鎮觀音閣老茶館】→乘機返程結束愉快之旅

前往【彭鎮觀音閣老茶館】，這是一座擁有百年歷史的老茶館，是遠近聞名的攝影聖地，吸引了無數國內外遊客前往。之後前往雙流國際機場，乘機返程結束愉快之旅！

行進順序：（酒店 8KM 彭鎮老茶館 18KM 機場）

公里數及行車時間：（26KM）。城區路。行車約 50 分鐘。

用餐：早餐（酒店內） 午餐***

Day 8: Peng Town Guanyin pavilion Old Teahouse→Chengdu (capital of Sichuan province) Shuangliu International Airport

Visit [Peng Town Guanyin pavilion Old Teahouse], this is a century-old teahouse, it attracts numerous domestic and foreign tourists. After that, go to the Shuangliu International Airport and end the pleasant journey.

Kilometers and driving time: (26KM). Urban Road, driving about 50 minutes.

Dining: Breakfast (in the hotel) lunch: ***

頌：旅途愉快！收穫滿滿！

——Have a nice trip! Full of harvest!——